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ZAPISNIK 

s 40. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 23. srpnja 2024. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Korana Katić, Antonela Hropić 

ODSUTNI ČLANOVI: Stefanie Milka Čihoratić, Matko Kovačević 

OSTALI PRISUTNI: Tarita Mašković 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Verifikacija mandata člana Upravnog vijeća 

2. Zapisnik sa 39. sjednice Upravnog vijeća 

3. Odluka o izboru za rm asistent-pomoćnik za njegu 

4. Odluka o raspisivanju natječaja za rm zdravstvena voditeljica-viša medicinska sestra  – 

20 sati tjedno, odgojitelj – 20 sati te kuharica  

5. Razno 

 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. VERIFIKACIJA MANDATA ČLANA UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je Tea Škratulja, dosadašnji član, podnijela ostavku 

na mjesto člana Upravnog vijeća. Osnivač je na njeno mjesto imenovao Koranu Katić. 

Mandat se verificira.  

 

AD 2. ZAPISNIK SA 39. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo primjedbi i komentara na zapisnik, predsjednica Antonia Frlan stavlja isti na 

glasovanje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 39. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa tri glasa „za“) usvaja. 
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AD 3. ODLUKA O IZBORU ZA RM ASISTENT-POMOĆNIK ZA NJEGU 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je na natječaj pristigla samo jedna prijava, od Verice 

Šalata. S obzirom da nije priložila dokaz o stručnoj osposobljenosti prijedlog je da se zaposli 

na godinu dana ali da u roku od pet mjeseci obavi stručno osposobljavanje. 

Tarita Mašković, ravnateljica navodi kako je u međuvremenu Verica upisala fakultet za 

odgojiteljicu za predškolski odgoj.  

Predsjednica Antonia Frlan navodi da bez obzira na to, zapošljava se kao asistent-pomoćnik 

za njegu i mora imati djelomično stručno osposobljavanje za asistenta.  

Nakon kratke rasprave predlaže se Odluka da se Verica Šalata zaposli na određeno, do 31. 

kolovoza 20205 godine uz uvjet da u roku od pet mjeseci položi stručno osposobljavanje za 

asistenta.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi  

 

Odluka o izboru za radno mjesto asistent-pomoćnik za njegu 

( u prilogu) 

 

AD 4. ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA RM ZDRAVSTVENA 

VODITELJICA – VIŠA MEDICINSKA SESTRA, ODGOJITELJ TE KUHARICA  

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi da su na ova tri radna mjesta zaposleni nestručni kandidati 

kojima ističe pet mjeseci pa se natječaj ponovo raspisuje.  

Tarita Mašković, ravnateljica izražava zabrinutost oko nestručnosti kadra u Vrtiću te postavlja 

pitanje da li postoji mogućnost da ti isti kandidati idu na daljnju kvalifikaciju. Može li ih se 

potaknut da završe daljnje školovanje ? Što će se dogoditi u trenutku kad u vrtiću ne bude 

stručnog kadra ? 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako Općina kao osnivač vrtića ne može nikoga natjerati 

na daljnje osposobljavanje ukoliko to osoba sama po sebi ne želi već da jedino što može je 

objaviti natječaj i osigurati sredstva za plaće što uredno i čini.  

Nakon kratke rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o 

raspisivanju natječaja za radno mjesto zdravstvena voditeljica – viša medicinska sestra, 

odgojitelj te kuharica..  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi  

 

Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto zdravstvena voditeljica – viša 

medicinska sestra, odgojitelj te kuharica 

( u prilogu ) 

 

A.D 5.  RAZNO 

 

Pod točkom razno ravnateljica Tarita Mašković navodi kako je bila sanitarna inspekcija u 

Vrtiću dok je ona bila kao zamjena kuharici u kuhinji. Još ne zna hoće li Vrtić dobiti kakvu 

kaznu jer nisu ništa rekli na licu mjesta, ali situacija nije bila ni malo ugodna.  

Također je spomenula kako se pokrenulo e-poslovanje sa uvođenjem pisarnice, nabavio se 

Microsoft Office pa računalo mogu koristiti i odgojiteljice, Procjena rizika koju izrađuje Alfa-

atest je pri kraju. Djelatnici vrtića će trebati završiti još dosta edukacija u sklopu Zaštite na 

radu, stigao je dopis od Ministarstva po kojemu netko treba završiti edukaciju za kontrolu 

vode. 



3 

 

Čeka se još uvijek sanacija stropa u jaslicama. Problem je sa smještajem radnika tako da će se 

to najvjerojatnije dogoditi početkom devetog mjeseca.  

Ravnateljica se također osvrnula na mogućnost dolaska studentice logopedije na Lastovo u 

organizaciji majke Stele Režek. Podupire nastojanja roditelja i osnivača da se dobije stručna 

osoba ali je isto tako izrazila sumnju u to koliko je dobra ideja dovesti nekoga bez radnog 

iskustva. 

Razgovarala je sa domarom oko bojanja vrtića kada se bude sanirao strop te je izrazila sumnju 

u to da će on taj posao obaviti.  

Aplikacija oki-toki za komunikaciju sa roditeljima funkcionira dobro, sva je komunikacija 

preusmjerena tamo.  

Ministarstvo obrazovanja je poslalo odgovor na dopis vezan uz mobilni stručni tim. 

odgovorivši da nema mobilni stručni tim koji bi dolazio na Lastovo te je sljedeći korak 

izvijestiti pravobraniteljicu za djecu da smo napravili sve što smo mogli i znali ali da rješenje 

problema nemamo.  

Korana Katić, član, također se nadovezala na temu rekavši kako je kontaktirala, preko Udruge 

u kojoj je zaposlena, dosta logopeda, defektologa i drugog stručnog kadra ali da nitko nije 

voljan dolaziti na Lastovo u svoje slobodno vrijeme.     

Ravnateljica navodi kako je poslala Općini dopis vezan uz nabavu didaktičke opreme. Iznosi 

su veliki te se nada da će se odobriti barem dio sredstava da se kupi najosnovnije. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako će se sigurno odobriti dio traženih sredstva i unutar 

tih okvira će se trebati nabaviti najpotrebnije.  

 

 

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 13.40 sati. 

 

             

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan, v.r                                                                                    Antonia Frlan, v.r 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/07 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 24. srpnja 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o izboru za radno mjesto asistent-pomoćnik za njegu 

- Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto zdravstvena voditeljica – viša 

medicinska sestra, odgojitelj te kuharica 


